
Protokół z zebrania Zarządu KW Poznań
nr 11/2023 (067)

W dniu 21 września 2023 r. o godz. 19:00   odbyło się zebranie Zarządu KW Poznań w siedzibie
Klubu. Obecni na zebraniu byli:
• Remigiusz Rajewski (pełniący rolę przewodniczącego zebrania) 
• Marta Raczkowska-Urbańska
• Agata Terepka
• Maria Głowska 
• Sławomir Pela
• Przemysław Wróblewski

Plan zebrania Zarządu  21 września 2023 r.:

1. Wybranie osoby prowadzącej zebranie
2. Sprawy urzędowe i bankowe
3. Sprawy członkowskie
4. Gadżety klubowe
5. Remont lokalu
6. Wydarzenia klubowe
7. Pyrołazy
8. 75-lecie Klubu
9. Inne

Ad 1. Wybranie osoby prowadzącej zebranie
 Prezes Remigiusz Rajewski został wybrany jako osoba prowadząca zebranie.

Ad 2. Sprawy urzędowe i bankowe
 Z  informacji  przekazanych  przez  Kolegę  Przemysława  Wróblewskiego  wynika  że,

wszystkie rachunki zostały opłacone na bieżąco, w związku z czym Klub nie zalega z żadną
opłatą.

Ad 3. Sprawy członkowskie
 Koleżanka Marta Raczkowska-Urbańska przedstawiła Zarządowi sylwetki trzech nowych

kandydatów  na  członków  Klubu:  Kowalczyk  Agnieszka,  Wiśniewska  Izabela,  Żarna
Krzysztof. Odbyła się następnie dyskusja na ten temat oraz głosowanie: w sprawie osób
Wiśniewskiej Izabeli i Żarna Krzysztofa było 6 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się,
natomiast w sprawie Kowalczyk Agnieszki było 5 głosów za, 1 przeciw,  0 wstrzymujących
się. Tym samym Zarząd postanowił przyjąć trzech nowych członków Klubu. 

Ad 4. Gadżety klubowe
 Koleżanka  Marta  Raczkowska-Urbańska  zajęła  się  zorganizowaniem  nowych  koszulek

klubowych  i  bawełnianych  toreb  z  logo  Klubu.  Zamówienie  zostało  już  zrealizowane
i odebrane – koszulki i torby są już dostępne dla zainteresowanych klubowiczów. Ustalono,
że koszulki klubowe będą sprzedawane w cenie 40 zł, a torby  15 zł.

 Koleżanka  Agata  Terepka  zajęła  się  zorganizowaniem  flag  klubowych  z  logo  Klubu.
Ustalono, że flagi będą wypożyczane za darmo.



Ad 5. Remont lokalu
 Kolega Sławomir Pela  przekazał,  że  remont budynku zorganizowany z ramienia Urzędu

Miasta jest już zakończony. Pozostało jedynie podłączenie ogrzewania.
 Ustalono, że klubowy remont lokalu (łazienka, korytarz, biuro – w tym m.in. Umeblowanie)

odbędzie się na początku przyszłego roku kalendarzowego (przełom miesięcy luty/marzec).

Ad 6. Wydarzenia klubowe
 Omówiono wydarzenia, które odbyły się w tym roku: Czerwcówka, Warsztaty Klubowe,

Otwarte Spotkania Okołogórskie, Wyjazd do Arco, Kawulaki.
 Ustalono termin Wigilii Klubowej na 15.12.2023 r..
 Kolejnym  wydarzeniem  jakie  ma  zorganizować  Klub  jest  Przegląd  Filmów  Górskich.

Zaplanowano, ze wydarzenie odbędzie się w drugiej połowie listopada.
 Ustalono,  że  na  początku  przyszłego  roku  zostanie  zorganizowane  rozdanie  nagród  za

najlepsze przejścia górskie i skałkowe w 2023 roku.
 Kolega Przemysław Wróblewski poinformował, ze wysłał zapytanie do schroniska Morskie

Oko dotyczące rezerwacji terminu na zimowy wyjazd w Tatry.

Ad 7. Pyrołazy
 Zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami zakończenie sezonu wspinaczkowego odbędzie się

w terminie 21-22 października 2023 r. Prezes Remigiusz Rajewski poinformował, że ustalił
i zarezerwował ten termin miejsce dla klubowiczów na Taborze pod Krzywą.

 Poruszono  kwestię  fantów  na  coroczną  loterię.  Poszczególne  osoby  zadeklarowały,  że
porozmawiają z przedstawicielami sklepów/instytucji w celu pozyskania fantów na loterię. 

 Rozmawiano również  na  temat  innych atrakcji  jakie  można zorganizować  podczas  tego
wydarzenia.

Ad 8. 75-lecie Klubu
 Dyskutowano na temat utworzenia komitetu organizacyjnego, który zajmie się organizacją

obchodów  75-lecia  Klubu.  W  komitecie  znajdą  się:  Piotr  Bittner,  Paweł  Marchlewicz,
Mieczysław  Rożek,  Remigiusz  Rajewski,  Agata  Terepka,  Przemysław  Wróblewski.
Ustalono, że skład komitetu będzie powiększony w przyszłości w razie potrzeby oraz że
w komitecie powinny się znaleźć także młode osoby z Klubu.

Ad 9. Inne
 W związku z nieprzychylnymi komentarzami na mediach społecznościowych w stosunku do

działalności Klubu dyskutowano na temat organizacji spotkania z chętnymi klubowiczami
w celu omówienia dręczących ich problemów.

 Podjęto, krótką dyskusję na temat dofinansowania do wyjazdów górskich dla klubowiczów.
Skarbnik i Prezes podkreślili po raz kolejny, że w tym roku kalendarzowym nie ma niestety
takiej możliwości. Taka możliwość może mieć miejsce w przyszłych latach jeżeli uda się
pozyskać  na  ten  cel  dodatkowe  środki,  ponieważ  Klub  nie  prowadzi  na  ten  moment
działalności zarobkowej.

UCHWAŁA NR 11/2023 Z DNIA 21.09. 2023r.

 Zarząd Klubu Wysokogórskiego w Poznaniu postanowił przyjąć w poczet członków Klubu
trzy nowe osoby: Kowalczyk Agnieszka, Wiśniewska Izabela, Żarna Krzysztof.

        Sporządziła: 21-09-2023
  Maria Głowska
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